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Z A P I S N I K 

s 246. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 3. listopada 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj  Odsjeka za proračun i financije, Olgica Klepac Glad, djelatnica, ravnateljica Narodne knjižnice 

i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka  za komunalni sustav, imovinu, prostorno 

uređenje i promet, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog 

ureda TZ Grada Delnica, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Dražen Rački, djelatnik JVP 

Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave 

i uprave, Tihana Ljubojević, pedagogica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Mirna Janeš, voditeljica 

Programa pomoć u kući starijim osobama i asistent u nastavi i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 

Tihana Ljubojević, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici prisustvuje Olgica Klepac Glad, Tomislav 

Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović,  Alen Udovič umjesto kojeg sjednici 

prisustvuje Davorin Klobučar, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Aktivnosti vezane uz zaštitu na radu (izrada ugovora i sl.). 

- Održat će se sastanak na temu definiranja plaća službenika i dužnosnika. 

- Aktivnosti službenika za informiranje. 

- Lektura i korektura tekstova s Gradskog vijeća. 

- Pregled tiskanog materijala na web stranici. 

- Odgovor na prigovor za ostvarivanje prava iz socijalne skrbi. 

- Odgovor Centru za socijalnu skrb vezano uz prava iz socijalne skrbi. 

- Dostava podataka o stipendijama PGŽ. 

- Sportska zajednica još uvijek nije dostavila prijedloge za dva člana Komisije za sportske 

stipendije. 

- Kontakt sa sudionicima programa vezanog uz organizaciju Delničke adventske bajke. 

- Upis vlasništva stana u Lujzinskoj 43. 

- Izrada brisovnog očitovanja. 

- Slanje dopune dokumentacije DUUDI-ju vezano uz darovanje Doma OSRH. 

- Iskolčenje u Grbajelu. 

- Izrada kupoprodajnog ugovora za stan u Zagrebu. 

- Poslovi tajništva i pisarnice 

- Gradonačelnik je upitao da li su primjedbe članova povjerenstva za stipendije konkretne, da li 

se ide u proceduru izmjene odluke ili idemo u natječaj? Martina Petranović navodi da bi bilo 

dobro izmijeniti odredbe vezane uz sustav fakulteta, te deficitarna zanimanja dodati u osnovno 

bodovanje. Ne radi se o velikim izmjenama, a izmjene donosi Gradsko vijeće. Gradonačelnik 

navodi da nije nevažno promijeniti temeljne kriterije po načelu izvrsnosti, svakako je potrebno 



naglasiti ona zanimanja koja su perspektivno potrebna kroz radna mjesta koja bi se otvarala. 

Bojim se da, kada se otvore radna mjesta u Palfingeru (bravarska i zavarivačka) da nećemo imati 

djece s tim zanimanjima, a i porez na dohodak tada ide u druge JLS, a ne ostaje ovdje. Potrebno 

je stvoriti potencijalne pretpostavke da djeca ostanu ovdje, da ovdje imaju posao. Izvrsnost, kao 

kriterij, je nešto što je dobro, ali ne generalno. Ne trebaju nam svi izvrsni jer netko takav tu ne  

može niti dobiti posao. Moramo ponuditi ugovore, stipendije. Suština je napraviti distinkciju. 

Bilo bi dobro da imamo i stolare. Treba u danim uvjetima uzeti ono što se nudi. Zatražio je da 

se hitno sazovu sjednice komisija za stipendije, da se spustimo s nivoa apstraktnog filozofiranja 

na realnu stepenicu i kažemo što nam treba u smislu promjena koje treba napraviti, da krenemo 

s natječajem i izmjenom odluke. Stipendije trebaju biti korektiv u razmišljanju kod upisivanja, 

osim ako roditelji imaju novaca, neka školuju za što god hoće, ali mi društveni novac koji nam 

je dat na raspolaganje ne bi trebali trošiti na molekularnu biologiju i atomsku fiziku. Sami 

roditelji staraju vrlo loš predznak prema proizvodnim zanimanjima što djeca upijaju (ako nećeš 

učiti završit ćeš na pilani!) čime se stvara negativna percepcija da je pilana i pilanski radnik 

nešto loše. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Odluke koje su donesene na sjednici Gradskog vijeća dostavit će se svim nadležnim 

institucijama na provedbu. 

- Danas se održava sastanak s Komunalcem na temu kanalizacije u Kuželju kako bi se razmotrilo 

rješenje plavljenja crpne stanice odnosno kako bismo dijagnosticirali da li samo mi doprinosimo 

toj štetnoj radnji koja njima uništava biologiju. 

- Od PGŽ dobiven je upit koja je njihova uloga u sporazumu vezanom za ostavinu pokojne Janet 

Majnarich. Gradonačelnik navodi da je to zbog toga da budu dio tima koji će sve to pratiti, 

nadzirati i kontrolirati strogo namjensko trošenje sredstava za projekte koji su trostrano 

definirani. 

- Prisustvovanje sudskoj raspravi radi tužbe prema Gradu jer je jedna gospođa pala na prometnici 

u zimskim uvjetima. 

- Podnijet će zahtjev Hrvatskim vodama da dostave prioritete koje će odrađivati u narednom 

periodu. 

- Postupak bagatelne nabave vezano za 1. izmjenu DPU uređenja Centar I, odabrati izrađivača 

plana. 

- Do kraja tjedna raspisati natječaj za prodaju zemljišta. 

- Komunikacija s Englezima. 

- Dobiveno je pisano očitovanje PGŽ da su osigurana sredstva za cestu i plato kod Osnovne škole 

i Doma zdravlja. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Poslovi pospremanja sportskih rekvizita na Platku, oprema ide u Delnice na uskladištenje, a 

Platak se priprema za zimsku sezonu. 

- Djeca Doma Fara redovito dolaze u Delnice. 

- Program GSC prezentiran je voditeljima svih dječjih vrtića Grada Rijeke koji su zainteresirani 

za poludnevne i dnevne izlete na Platak i Delnice. 

- Za srijedu je sazvana sjednica Povjerenstva za prevenciju s aktualnim temama. Sazvat će i Zbor 

građana Broda na Kupi gdje želi da prisustvuje vodstvo Grada i sve službe – socijala, škola, 

policija, čelnici udruga kupske doline, gospodin Jurić i svi subjekti koji doprinose i utječu na 

društveni život jer se stvar opet počela zaoštravati. Dogodilo se to da je jednom ribiču iz Zagreba 

koji već 25 godina dolazi na ribičiju na Kupu pajserima provaljeno u automobil. Policija, kaže, 

radi svoj posao, pojačava ophodnje kad se nešto dogodi. Upozorio je ljude da prijave i najmanju 

štetu (krađa grožđa, jabuka i sl.). Situacija je ozbiljna, prešla je sve granice. Nakon sastanka 

Povjerenstva potrebno je otići kod gospodina Kajtazija i svih predstavnika romske populacije 

kako u Zagrebu tako i u PGŽ. Treba sjesti i razgovarati, pokušati riješiti situaciju da ne dođe do 

većih eskalacija. 

 

 



DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Spaljivanje grana za Komunalac. 

- Radovi s korpom. 

- Reparacija freze za snijeg, ispitivanje i pranje cijevi, izmjena ulja, košnja trave u Grabnju. 

- U Puli, na državnom natjecanju, „B“ ekipa osvojila je 24 mjesto od ukupno 56 ekipa. Rezultat 

bi svakako bio bolji da se jedan od članova tima nije ozlijedio. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Predaja dokumentacije za obračun plaća pri računovodstvenom servisu. 

- Izrada mjesečne specifikacije prema nadležnom ministarstvu i izrada i dostava izvještaja o 

pruženim uslugama prema Centru za socijalnu skrb. 

- Pružit će se sve usluge pomoć u kući i osobne asistencije. 

- Kontrola djelatnika i obilazak korisnika na terenu. 

- Rješavanje situacije s gerontodomaćicom u Ravnoj Gori gdje je, uvidom kod korisnika, došla 

do saznanja da nisu zadovoljni pruženim uslugama. Zauzet je stav da ta osoba iskoristi svoj 

godišnji odmor a za to vrijeme će Skupština Udruge donijeti odluku u vezi njenog radnog 

mjesta. Za tu osobu pronađena je zamjena. 

- Od PGŽ smo zaprimili upit da li bismo pristali na zapošljavanje logopeda preko naše Udruge 

(kada se dogovore svi detalji s JLS). Postoji mogućnost da djeluje jedan logoped za područje 

Gorskog kotara. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Odgojno obrazovni rad temelji se na temi jeseni – prikupljanje i istraživanje plodova jeseni. 

- Odradit će se Dječji tjedan. 

- Upravno vijeće će se sastati radi zapošljavanja medicinske sestre. 

- Djeca Vrtića prisustvovat će prezentaciji policijske opreme. 

- Priprema podataka za plaću. 

- Individualno praćenje djece, završio je period adaptacije. 

- PGŽ je zatražila podatke o broju djece i zaposlenika. 

- Sudjelovanje u radu s pripravnicom u Vrbovskom. 

 

PETAR HRG 

- Obračun i isplata dobavljačima suvenira. 

- Dogovoreni su sastanci u JU „Priroda“ i  Multilinku Rijeka po pitanju web-a. 

- Provjera natječaja na koje smo prijavili biciklističke staze. 

- „Novasol“ će se pomoći da počnu raditi što prije, traže čovjeka za područje Gorskog kotara te 

statističke podatke. 

- Prisustvovanje koordinaciji za Delničku adventsku bajku. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Pri kraju je košnja, pojačane su aktivnosti uređenja groblja. 

- Izrada grobnih mjesta u Delnicama (4 dupla, 6 jednostrukih). 

- Popravlja se zid prema novom groblju koji je puknuo i dio se urušio. 

- Nabava korita za vodu kod mrtvačnice.  

- Problem potkornjaka koji se pojavio u Parku i zahvatio, za sada, šest stabala. Gradonačelnik:  

struka kaže da nisu problem napadnuta stabla nego ona koja su napadnuta, a još su zelena. Tu 

treba reagirati, a to radi struka i zato će se u petak, održati ciljani sastanak sa stručnim ljudima 

za taj problem. Prisustvovao sam sastanku na tu temu u Ministarstvu poljoprivrede gdje su  

eminentni stručnjaci upozorili na progresiju i na opasnosti koje prijete. Pojavu potkornjaka treba 

prijaviti Upravi šuma da evidentiraju štetu i prijave ju ukupnom stanju ugroženosti odnosno 

napadnosti. Treba reći i to da je ugrožen i Japlenški vrh koji ima stoljetna smrekova stabla. 

 

OLGICA GLAD KLEPAC 

- Priprema za izdavanje građe, nabava dnevnog i tjednog tiska, rad s korisnicima, slaganje građe. 



- Radnje za prelazak na novi računalni program. 

- Grupiranje zbirki i registriranje, ažuriranje baze podatak u starom računalnom programu. 

- Uvođenje nove građe, provođenje akcije „Knjiga na dar“, aktivnosti vezane uz Mjesec knjige u 

suradnji s Osnovnom školom (kviz Knjigoljubac), sa Srednjom školom (natjecanje u čitanju na 

glas) te radijska emisija na tu temu. 

- Uz Dječji tjedan održat će se kreativne radionice, uređenje izloga, predstavljanje knjige, 

pričaonica priča i slično. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Najaktualniji su radovi na cesti oko doma zdravlja i parkirališta oko škole. Cesta oko Doma 

zdravlja je teža kategorija, ima više dogovora s izvođačima s obzirom da je investicija 

prepolovljena a htjelo bi se što više napraviti. Prekraja se troškovnik kako bi što više radova 

ušlo u ugovorenih 400.000 kuna. Ugovori su napravljeni i poslani e-mailom. Što se tiče škole 

ugovor je u redu i danas se potpisuje s Belobrajdićem dok se za prometnicu oko Doma zdravlja  

očekuje očitovanje „Cesta Rijeka“. 

- Za održavanje nerazvrstanih cesta od 2016-2020 pregledana je dokumentacija, očitovanje i 

odluka će se pripremiti za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća. Najpovoljniji ponuditelj je Iskopi 

i transporti Belobrajdić. Dosadašnji ugovori vrijede odnosno ističu sredinom prosinca. 

- Za trg 138. brigade pripremili smo troškovnik unutar 330.000 kuna. Odluka i natječajna 

dokumentacija izradit će se ovaj tjedan. 

- Rješenja za komunalni doprinos, naknade za nezakonito izgrađene zgrade, te priprema podataka 

za obračun komunalne naknade.  

- Ažuriranje podataka sa HT.  

- Ovrhe za komunalnu naknade idu i dalje. 

- Obilazak okolnog terena malo je zaostao zbog kvara automobila i bolovanja komunalnih redara. 

- Promjena kompjutorskog sistema semafora koji opet ne radi. 

- Nastavak radova na zidu kod Hotela „Risnjak“. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Izrada tromjesečnih financijskih izvještaja. 

- Ministarstvu financija dostavit će se izvješće o kreditima. 

- Troškovi za biračke odbore i komisije još nisu isplaćeni jer država nije poslala novac. 

- Izmjena pravilnika o bagatelnoj nabavi i izmjena plana nabave sukladno rebalansu. 

- Početak aktivnosti na izradi plana proračuna za sljedeću godinu. 

- Preknjižavanje i knjiženje faktura. 

- Projekt Intereg Hrvatska – Slovenija, sastanak u Općini Kostel i Ministarstvu regionalnog 

razvoja. 

 

 

 

Dovršeno u 9,20 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 


